
Ieri, la sediul Direcþiei Generale
Anticorupþie s-a organizat concurs
pentru ocuparea funcþiei de ºef al
Serviciului Judeþean Anticorupþie
Constanþa. La finele testãrii,
câºtigãtorul a fost desemnat
comisarul-ºef Mircea Voicu,
comandantul împuternicit al serviciului
din luna iulie 2011, cu nota 8,50.
Acesta a preluat frâiele serviciului dupã
ce comisarul-ºef Camil Manea, fostul
comandant, a devenit inspector-ºef
adjunct al Inspectoratului de Poliþie al
Judeþului Constanþa. 

La testare s-au mai înscris 
comisarul-ºef Lucian Dinulescu, ºeful
Secþiei 1 de Poliþie Constanþa, care a
obþinut nota 7,60, ºi Gabriel Ursache,
ºeful Biroului Judeþean Anticorupþie
Tulcea. Cotat, potrivit bursei zvonurilor,
drept unul dintre participanþi, 
comisarul-ºef George Dorel Popa, fostul
ºef al Inspectoratului de Poliþie Judeþean
Constanþa ºi al Serviciului de Informaþii

ºi Protecþie Internã, nu a participat la
concurs. „Consider cã a fost un concurs
echilibrat, structurat pe subiecte
profesionale. A fost o experienþã de
carierã. Consider cã am fãcut o figurã
frumoasã la concurs, având în vedere
cã nu sunt în sistem“, ne-a declarat
Lucian Dinulescu. ((II..ZZ..))

SSããrrbbããttooaarree  llaa  ªªaannttiieerruull  NNaavvaall  CCoonnssttaannþþaa  

Radu Rusen dã de bãut 
Directorul general al
ªantierului Naval
Constanþa împlineºte
astãzi 46 de ani.
Radu Rusen se aflã
la cârma ªantierului
Naval Constanþa de
la 1 octombrie 2002,
din momentul
privatizãrii. Este de
profesie inginer
construcþii nave.
Realizãrile sale în

domeniu i-au determinat pe reprezentanþii a peste 30
de ºantiere navale, producãtori de echipamente ºi
subansamble pentru nave, unitãþi de cercetare ºi de
clasificare ca la reuniunea din 16 ianuarie 2009 sã îl
aleagã pe Radu Rusen sã conducã pentru urmãtorii
patru ani Asociaþia Naþionalã a Constructorilor de
Nave (ANCONAV). Pe lângã aceste douã funcþii pe
care le deþine, Rusen face parte din Colegiul de
Conducere al CCINA Constanþa, în mandatul 2008 -
2012 fiind vicepreºedinte al Camerei. ((NN..BB..))
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La Ovidiu, PNL a început
ilegal campania electoralã
Candidatul PNL la Primãria Ovidiu, Ciprian Hanganu, a
intrat în campanie electoralã cu o zi înainte de termen,
amplasând în noaptea de miercuri spre joi bannere în
centrul oraºului Ovidiu, dar ºi pe strãzile limitrofe,
contrar prevederilor legale în vigoare.

www.ziuadeconstanta.ro
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Inspectorii civici din cadrul Primãriei Constãnþenilor,
condusã de Christian Gigi Chiru, au inspectat în
cursul zilei de ieri cartierul Falezã Nord. Principala
arterã din zonã, strada Unirii, este în stare jalnicã de
luni bune. În dreptul complexului, gropile au fost
astupate cu pietre care sunt aruncate de autoturisme
de pe o parte pe alta a carosabilului. 
Doar atunci când plouã bãlþile reuºesc sã mascheze
gropile, devenind adevãrate capcane atât pentru
ºoferi, cât ºi pentru pietoni. Pe malul mãrii, în acest
cartier, au fost „amenajate“ adevãrate gropi de
gunoi. Problemele cetãþenilor din zonã sunt
trotuarele deterioarate, scãrile de acces distruse,
câinii comunitari ºi vegetaþia care creºte în voie deºi
autoritãþile locale alocã sume mari din buget pentru
întreþinerea spaþiilor verzi.

VINERI,
11 MAI 2012
preþ: 1 leu

Candidatul PER la
preºedinþia Consiliului
Judeþean Constanþa,
Dumitru Bãdrãgan, spune
cã ideea noii guvernãri de
a trece plajele la
administraþiile locale nu
este fericitã, mai ales
pentru Constanþa în care
trãim, condusã din jilþul
Primãriei de Radu Mazãre 

Bãdrãgan a adus aminte de timpurile
de aur ale Constanþei,  când s-a
îmbogãþit cu o staþiune-perlã, Mamaia.
„Trecerea plajelor în administrarea
Consiliilor locale este o idee promovatã
puternic de USL Constanþa. S-au
lãudat cã noul prim-ministru, ecologist
cu maºinã hibrid, va trece plajele în
administrarea consiliilor locale, lucru
mediatizat prin preluãri ale actualului
ministru Rovana Plumb. Trebuie sã
ne întrebãm dacã reprezintã un pericol
pentru constãnþeni, spre exemplu,
construcþiile în derulare ale

FIN.CO.GE.R.O. ªtim cu toþii porþiunea
din plaja Modern care a fost îngrãditã,
semnal prost în ceea ce ne priveºte“,
a declarat Dumitru Bãdrãgan.
Candidatul Partidului Ecologist Român
la ºefia Consiliului Judeþean Constanþa

a mai precizat cã în perioada anterioarã
anului 1950, chiar dacã administrarea
plajelor aparþinea administraþiei
locale, nici administraþia regalã, nici
comuniºtii, nu au trecut la construirea
pe plajã.

Dumitru Bãdrãgan, candidatul PER la preºedinþia Consiliului Judeþean
Constanþa, despre trecerea plajelor în administrarea Consiliului Local

„Vocea constãnþenilor nu reprezintã
nimic în luarea hotãrârilor actualei

administraþii locale“
Pagina

2

Oaspeþi din Bulgaria la Ziua
Satului Lazu 

Administraþia localã a comunei Agigea organizeazã în
data de 24 mai Ziua Satului Lazu. Evenimentul a ajuns la
cea de-a ºasea ediþie. Sãrbãtoarea are loc într-o zi sfântã
- cea a Înãlþãrii Domnului. În Agigea, în dreptul blocurilor
de la stradã, autoritatea localã amenajeazã în aceastã
perioadã 300 de locuri de parcare. Locuitorii din Lazu se
vor putea racorda cât de curând la reþeaua de gaze.
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Sistemul de
alimentare cu apã,
aproape de
finalizare la
Mereni 

Au  început  lucrãrile  pentru
reabilitarea  ºi  extinderea  reþelei
de  alimentare  cu  apã  la  Mereni
ºi  la  Osmancea.  

ªeful autoritãþii locale din
Mereni, Gheorghe Chiriac, a
precizat cã de o lunã de zile se
lucreazã la reabilitarea ºi
extinderea reþelei de apã de la
Mereni. Banii pentru lucrare au
venit la sfârºitul anului trecut.
Autoritatea localã a primit
pentru demararea investiþiei, în
primã fazã, suma de 400.000
de lei

Gheorghe Hânsã vrea sã transforme Cernavodã
într-o urbe a normalitãþii, unde progresul ºi protecþia
intereselor cetãþenilor sã fie prioritare. Candidatul
PNL este ferm convins de un singur lucru: „Primarul
este garantul progresului localitãþii sale, al protejãrii
intereselor locuitorilor ºi al promovãrii unei stãri
de normalitate pentru toþi cetãþenii“. Cu aceastã
candidaturã, Gheorghe Hânsã trage un semnal de

Cartierul de tineri din
Topraisar, racordat la
reþeaua de energie electricã
Tinerii din cartierul nou de locuinþe din Topraisar vor avea cât
de curând energie electricã în case. Construcþia unui drum
de exploatare în localitate a devenit ºi ea o certitudine.
Primarul localitãþii din Tropraisar, Stelian Gheorghe, susþine
cã în trei luni de zile locuitorii din cartierul nou de locuinþe se
vor putea racorda la reþeaua de energie electricã. ADMINISTRAÞIE      7

Candidatul PNL la Primãria

Cernavodã, Gheorghe Hânsã, îºi

doreºte sã revinã în administraþia

publicã localã pentru a continua

proiectele de dezvoltare a oraºului

Muzeul Multietnic de la
Peºtera - un obiectiv

care meritã vizitat 
Persoanele care aleg sã-ºi petreacã timpul liber în Valea Izvorului
nu trebuie sã rateze vizita la Muzeul Multietnic inaugurat în data

de 28 aprilie, de Ziua Comunei Peºtera, de
autoritatea localã condusã de Valentin Vrabie. 
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„Cernavodã a pierdut cadenþa ºi timpul“

Gheorghe Hânsã garanteazã
progresul oraºului Cernavodã 
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Citiþi astãzi
suplimentul 

Mircea Voicu a câºtigat,
definitiv, ºefia Anticorupþiei
Constanþa

Procesul  celor  trei  miniºtri

Ce are Mazãre
de împãrþit cu
Internele

Indiferent care va mai fi el, ministrul Administraþiei ºi
Internelor se va judeca la anul cu primarul
Constanþei. Aºa a decis Înalta Curte de Casaþie ºi
Justiþie a României, care a fixat termen de judecatã
pe data de 22 mai 2013.

3Inculpaþii 
din dosarul
percheziþiilor
Gãrzii de
Coastã, fãrã
luxul confiscat
de procurori
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Primãria constãnþenilor
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